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Zadeva: Zaščita kulturne raznovrstnosti in evropskih vsebin v avdiovizualnem sektorju

V avdiovizualni in filmski industriji so še naprej prisotne gospodarske motnje, ki so nastale zaradi 
pandemije covida-19. Za dolgoročni uspeh in gospodarsko vzdržnost sektorja je ključno, da ohrani 
tržno svobodo in z njo povezano popolno ozemeljsko izključnost, saj se z njo lahko zagotovita 
optimalno financiranje in distribucija vsebin.

Izdajanje izključnih ozemeljskih licenc spodbuja naložbe v produkcijo vsebin in širok nabor poslovnih 
modelov distribucije. Ta poslovni model poznajo tudi zunaj Evrope. S spodkopavanjem ureditve, ki 
omogoča izdajanje izključnih ozemeljskih licenc in zagotavlja tržno svobodo pri izbiri individualnih in 
prilagojenih načinov financiranja in distribucije, bi škodovali filmski in avdiovizualni industriji, pa tudi 
blaginji potrošnikov, saj bi omejili ponudbo vsebin in storitev.

1. Kako namerava Komisija – glede na to, da želi podpreti okrevanje avdiovizualnega sektorja – v 
njem zagotoviti popolno ozemeljsko izključnost in tržno svobodo, saj bodo potrošniki, če ta 
svoboda ne bo v celoti zagotovljena, prikrajšani zaradi omejevanja vsebin in različnih možnosti 
distribucije?

2. Kako namerava Komisija v prihodnjem dialogu zaščititi določbe člena 167 PDEU, zlasti o 
razcvetu kultur držav članic?

Podpornik1

1 Vprašanje podpira poslanec, ki ni med njegovimi avtorji: Laurence Farreng (Renew)


